
 

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders  

Postbus 18  

7550 AA Hengelo  

Per e-mail via: raadsgriffie@hengelo.nl 

Hengelo, 24 oktober 2023 

Geacht college,  

Wij bemerkten tot onze verbazing dat op de website van de SWBgroep een ‘Strategisch Plan 2023-

2027’ geplaatst is, opgesteld door directie en het algemeen en dagelijks bestuur van de SWB Midden 

Twente, getekend door de heren Gerrits, Raanhuis en Monninkhoff. Wij gaan er daarom van uit dat 

het hier een vastgesteld plan betreft. Onlangs werden in de raad de  Strategie nota’s van andere 

verbonden partijen zoals, GBT, Twence en Twente Milieu, voor zienswijzen voorgelegd aan de raad. 

Het verbaast ons zeer, dat juist bij de grootste verbonden partij, het Sociaal Werkbedrijf Midden 

Twente, waar een belangrijk deel van de Paticipatiewet, de oude Wsw en het Beschut Werk wordt 

uitgevoerd de raad niet is betrokken bij het maken van een dergelijk belangrijk strategisch plan.  

Bij de vorige strategienota 2018-2022 is de raad uitvoerig geïnformeerd en betrokken, oa. via een 

politieke markt (8 maart 2018), waar we in staat zijn gesteld zienswijzen mee te geven aan onze AB 

leden. 

De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Klopt het dat het strategisch plan van Swb Midden Twente door het AB is vastgesteld? Zo ja, 

wanneer is dit gebeurd en welke inbreng is daarbij door de vertegenwoordigers van de 

gemeente Hengelo in het AB gegeven. Graag zien wij het verslag van de bewuste AB 

vergadering.  

2. Is het strategisch plan SWB Midden Twente 2023-2027 als concept in het college besproken? 

Zo ja, heeft het college daarop zienswijzen ingediend? Of heeft het AB van Swb Midden-

Twente het Strategisch Plan niet toegestuurd aan de aan de GR deelnemende gemeenten 

voor zienswijzen? 

3. Heeft het college, en met haar de colleges van de andere gemeenten Hof van Twente en 

Borne, dit strategisch plan vastgesteld, danwel besloten de twee AB leden te adviseren in te 

stemmen met het plan in de AB vergadering. Zo ja, wanneer en op welke manier is dit 

kenbaar gemaakt op een openbare besluitenlijst van het college. 

4. Wat heeft het college doen besluiten tot dusver de raad niet inhoudelijk te informeren, noch 

te vragen om evt zienswijzen over het plan in te dienen, voorafgaand aan de vaststelling door 

het AB. 

5. Is het college met ons van mening, dat in de Gemeenschappelijke Regeling (GR) SWB 

vastgelegd ligt dat het college, met twee leden vertegenwoordigd in het AB, de 

gemeenteraad ongevraagd alle informatie dient te verstrekken die voor een juiste 

beoordeling van het gevoerde beleid nodig is?  Zo ja, hoe rijmt het college dit met het feit, 

dat het strategisch plan niet aan de Raad is voorgelegd voor zienswijzen? En zo ja, hoe denkt 

het college de raad alsnog kaderstellend te betrekken? 
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6. Zijn er na de vaststelling van het strategisch plan door het AB al besluiten in gang gezet 

gebaseerd op dit plan. Zo ja welke en wanneer? 

NB. We zouden beantwoording van deze vragen op korte termijn willen ontvangen, tenminste een 

dag voor de eerstvolgende raadsvergadering van 8 november, zodat we hier -mocht daar 

aanleiding voor worden gegeven - eventueel in die vergadering aanvullende vragen over kunnen 

stellen. 

 

 
Met vriendelijke groet, 
 

SP Hengelo 


